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Αθήνα, 8 Μαρτίου 1999

Τον Πρωθυπουργό Κώστα Σημίτη δέχθηκε σήμερα στις 12.30 μ.μ. σε 
συνεργασία, στο Προεδρικό Μέγαρο, ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας 
Κωνσταντίνος Στεφανόπουλος.
Μετά τη συνάντηση που διήρκεσε 50 λεπτά της ώρας, ο 
Πρωθυπουργός, εξερχόμενος του Προεδρικού Μεγάρου, προέβη στην 
ακόλουθη δήλωση:

Ενημέρωσα τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ.Στεφανόπουλο για τις 
τρέχουσες οικονομικές και πολιτικές εξελίξεις. Ήταν, όπως πάντα, μια 
πολύ καλή συνεργασία.
Μέσα στο επόμενο δεκαπενθήμερο θα υπάρξει μια εξέλιξη σε σχέση με 
τις διαπραγματεύσεις με την Ευρωπαϊκή Ένωση για τα θέματα των 
πόρων και των προγραμμάτων.
Την επόμενη Τετάρτη (17/3) έρχεται στην Αθήνα ο Προεδρεύων του 
Ευρωπαϊκού Συμβουλίου Καγκελάριος της Γερμανίας Γκέρχαρντ 
Σρέντερ για να προετοιμάσει τη Σύνοδο Κορυφής του Βερολίνου στις 24 
και 25 του μήνα. Θα είναι μια μάχη, την οποία θα δώσουμε. Ελπίζω ότι 
με αρκετή προσπάθεια θα υπάρχει ένα καλό αποτέλεσμα.
Ήδη, σήμερα, η Γερμανική Προεδρία έχει πάψει να εμμένει στο θέμα της 
συγχρηματοδότησης της αγροτικής πολιτικής. Αυτή η 
συγχρηματοδότηση θα κόστιζε στην Ελλάδα για έξι χρόνια περίπου ένα 
τρις δρχ., δηλαδή ένα τεράστιο ποσό, και θα ήταν πολύ αρνητική. 
Εγκαταλείπεται, λοιπόν, αυτή η προσπάθεια και άρα οι οιωνοί είναι 
καλύτεροι, αλλά πρέπει να συνεχίσουμε με εμμονή στο να 
εξασφαλίσουμε πόρους που θα μας δώσουν αναπτυξιακή ώθηση από 
το 2000 μέχρι το 2006”.

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, το τελευταίο πολιτικό κλίμα 
πιστεύετε ότι θα επηρεάσει την πορεία αυτή προς την ΟΝΕ, δηλαδή 
όλες αυτές οι εξελίξεις που πολλαπλασιάζονται τον τελευταίο καιρό;

ΠΡΩΟΥΠΟΥΡΓΟΣ: Δεν πρόκειται να επηρεάσει το πολιτικό κλίμα τις 
εξελίξεις προς την ΟΝΕ, διότι τα στοιχεία της οικονομίας είναι σταθερά, 
βελτιώνονται. Και πιστεύω ότι ο καθένας που συμμετέχει στην 
οικονομική δραστηριότητα και παρακολουθεί την αγορά μπορεί να δει 
ότι και ο πληθωρισμός πέφτει και σταθερά υπάρχει πρόοδος σε όλα τα 
γενικά μεγέθη.
Σας ευχαριστώ.


